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Kommunstyrelsen 

Anmälningsärenden till kommunstyrelsen 
2022-06-07 
 
Förslag till beslut 

1. Redovisade anmälningsärenden läggs till handlingarna. 

Sammanfattning 
KSKF/2022-331 
Protokoll styrelsemöte samt protokoll årsstämma Energikontoret i Mälardalen  
2022-05-11. 
 
KSKF/2022:57 
Minnesanteckningar från kommunala rådet för funktionsrättsfrågor 2022-03-14 och 
2022-05-06. 
 
KSKF/2022:58 
Minnesanteckningar från kommunala pensionärsrådet 2022-04-25. 
_____ 
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Protokoll för signering; Styrelsemöte med Energikontoret i Mälardalen

Signerad 
text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt 
som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande
Namn: För signering_Protokoll 2022 05 11 styrelsemöte Energikontoret i Mälardalen 
AB (1).pdf
Storlek: 255369 byte
Hashvärde SHA256: 
12d17d8ec3085ff8b64770a3e31381e91022f1027673d8de2277987f25d6d98f

Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.
För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.

Signerat av 3:
GUNNAR LJUNGQVIST
Signerat med BankID 2022-05-21 07:18 Ref: cbcaf54a-12ab-4d85-9c9f-8e04ce5e81f7

TORBJÖRN CLAESSON
Signerat med BankID 2022-05-20 16:04 Ref: b5af4342-93c5-457b-94ad-972374c9e6b5

Helena Maria Elisabet Ek
Signerat med BankID 2022-05-20 14:25 Ref: 7aa7b801-8e04-46cf-a97a-758bb2d6d829
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Eskilstuna 2022 05 11 
Protokoll styrelsemöte 

 
1(3) 

 
 
 

 
Energikontoret i Mälardalen, Tullgatan 8, 632 20 Eskilstuna, SWEDEN  

 info@energikontoret.se | www.energikontor.se 

 
Styrelsemöte Energikontoret i Mälardalen AB 556134-8698 

 
Dag:   11 maj 2022 
Plats:    Munktell Science Park, Eskilstuna 
   och via Microsoft Teams 
 
Närvarande ord. ledamot:  Torbjörn Claesson 
   Anna Jungmarker 
   Kristina Birath 

   Lars Andersson 

   Gunnar Ljungqvist 

   Jacob Högfeldt – närvarande till och med §7 

   Carl-Magnus Palmblad 

    

Närvarande suppleanter  Arne Fältin 
   Lina Salomonsson  
   Lisa Ekberg 
   Ingrid Jerneborg Glimne  

Stefan Björnmalm  
   Anneli Bengtsson 
   Rune Larsen  
 
Övriga/personal:  Lina Yng (VD) 
   Helena Ek (sekreterare) 
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Eskilstuna 2022 05 11 
Protokoll styrelsemöte 

 
2(3) 

 
 
 

 
Energikontoret i Mälardalen, Tullgatan 8, 632 20 Eskilstuna, SWEDEN  

 info@energikontoret.se | www.energikontor.se 

§ 1 Upprop och val av ordförande för styrelsen samt justerare för mötet 
Torbjörn Claesson hälsade välkomna och förrättade upprop.  
Styrelsen beslutade utse Torbjörn Claesson till ordförande för styrelsen fram till nästa stämma, 2023.  
Styrelsen beslutade utse Kristina Birath till vice ordförande fram till nästa stämma, 2023.  
Till justerare för dagens möte valdes Gunnar Ljungqvist.  
 
§ 2  Föregående protokoll 
Protokoll från styrelsemöte 2022-03-16 och 2022-04-25 (per capsulam) godkändes och lades till 
handlingarna. 
 
§ 3  Godkännande av dagordning 
Förslag till dagordning godkändes.  
 
§ 4 Arbetsinstruktion för styrelse och VD  
För beslut: Arbetsinstruktion för styrelse godkändes och lades till handlingarna. Styrelsen hänför till 
internatet för justering. 
För beslut: Arbetsinstruktion för VD godkändes och lades till handlingarna. Styrelsen hänför till 
internatet för justering. 
Styrelsen beslutade att ”Arbetsinstruktionerna” uppdateras på styrelseinternatet och därefter tas ett 
nytt beslut om den nya versionen, fram till att nytt beslut tagits gäller tidigare version. 
 
§ 5 Attest- och beslutsordning 
För beslut: Attest- och beslutsordningen godkändes och lades till handlingarna. 
Styrelsen hänför till internatet för justering. 
Styrelsen beslutade att ”Attest- och beslutsordningen” uppdateras på styrelseinternatet och därefter 
tas ett nytt beslut om den nya versionen, fram till att nytt beslut tagits gäller tidigare version. 
 
§ 6 Verksamhetsrapport  
VD presenterade projektportföljen där fortsatt utveckling pågår.  
Heby kommun har tecknat aktier i bolaget vilket vinner laga kraft 12 maj. VD driver vidare frågan om 
aktieteckning från kommuner och Regionerna under 2023. 
VD informerade om Energikontorets fyra verksamhetsområden: Samhälle statistik och analys, 
Transport och resande, Bygg- och fastighet, Näringslivsutveckling 
Förslag från styrelsen att Förfrågningsbanken tillgängliggörs via Teamskanalen, för att synka liknande 
behov som finns i flera ägarkommuner. 
 
§ 7 Ekonomi  
Ekonomisk uppföljning per 30 april presenterades. Ekonomin är i balans enligt prognos. 
Återkoppling översyn av avgiftsmodell: Frågan pausades efter inledande diskussioner i frågan, inga 
förändringar kommer att genomföras i närtid.  
 
§ 8 Uppföljning efter ägarträff 20/1, arrangerad av Energikontoren Sverige. 
Arrangerades för första gången för alla ägare i hela Sverige, länk till det inspelade webbinariet har 
skickats ut till styrelsemedlemmarna. 
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Energikontoret i Mälardalen, Tullgatan 8, 632 20 Eskilstuna, SWEDEN  

 info@energikontoret.se | www.energikontor.se 

 
 
§ 9 Nyemission  
Inga nya förfrågningar för tillfället. Förfrågningsunderlag sammanställs och skickas till potentiella nya 
ägarkommuner, därefter tar Energikontoret kontakt med dessa. 
 
§ 10 Personal 
VD informerade om personalsituationen. 13 anställda i dagsläget, med 3 nya rekryteringar på ingång i 
augusti. Ytterligare 3 rekryteringar påbörjas inom kort.  
 
§ 11 Övriga frågor 
Datum, tid och plats för kommande styrelsemöten  
30 augusti – 31 augusti, lunch till lunch, internat för ordinarie ledamöter 
31 augusti, kl 10:00-12:00 styrelsemöte för samtliga 
1 december, kl. 10:00 – 12.00 digitalt 
15 mars 2023, 10:00 – 12:00 digitalt 
10 maj 2023, 10:00 -12:00 i Eskilstuna/digitalt 
 
Årsstämma 2023:  
10 maj 2023, kl 09:00-10:00 i Eskilstuna/digitalt 
 
§ 11 Mötets avslutande  
Ordförande avslutade mötet och tackade styrelsen, VD och personalen för väl utfört arbete.  
 
  
Eskilstuna  
2022-05-11 
 
 
____________________________ ____________________________ _________________________ 
Torbjörn Claesson           Gunnar Ljungqvist                      Helena Ek  
Ordförande             Justerare                      Sekreterare 
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Signerat dokument
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För signering - Protokoll från Energikontoret i Mälardalens årsstämma

Signerad 
text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt 
som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande
Namn: För signering_Protokoll Årsstämma 11 maj 2022_Energikontoret i Mälardalen 
AB org nr 556134-8698.pdf
Storlek: 205287 byte
Hashvärde SHA256: 
f48800738ee0b0cbb9682404f0130e5fc124f9328894913e734ac31a43e512f0

Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.
För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.

Signerat av 4:
Carl Johan Olsson
Signerat med BankID 2022-05-24 14:45 Ref: a14e0b53-769b-4c75-94a0-143605affedb

TORBJÖRN CLAESSON
Signerat med BankID 2022-05-20 16:03 Ref: 58838c4d-2f3e-405f-bbc9-067adebc9b73

ARNE JONSSON
Signerat med BankID 2022-05-20 15:30 Ref: ad2430ad-8995-4716-9067-9f0843d91389

Helena Maria Elisabet Ek
Signerat med BankID 2022-05-20 14:21 Ref: 028e9cc3-2f56-460f-8852-0f7e89d9d83a
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Årsstämma 

Eskilstuna 2022-05-11 

 

 

 
Energikontoret i Mälardalen, Eskilstuna, SWEDEN  

www.energikontor.se 

  

Protokoll från ordinarie årsstämma den 11 maj 2022 
 

1. Stämman öppnandes av Torbjörn Claesson, samtliga närvarande hälsades välkomna. 
 

2. Till stämmans ordförande valdes Torbjörn Claesson  
 

3. Upprättande och godkännande av röstlängd 
  

Röstlängd: 
        

 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Röstlängden godkändes av stämman. 
 

4. Till justerare utsågs Johan Olsson och Arne Jonsson 
 

5. Kallelse till stämman har skett genom brev daterat 2021-04-26  
Konstaterades att stämman är i behörig ordning kallad, samt godkändes dagordningen.  
  

6. Framlades Energikontoret i Mälardalen AB:s årsredovisning, revisionsberättelse och 
granskningsrapport för räkenskapsåret 2021-01-01 – 2021-12-31  
Stämman beslutade att godkänna årsredovisning, revisionsberättelse och gransknings-
rapport.  
  

7. Stämman beslutade att:  
a) Fastställa framlagd resultat- och balansräkning.  
b) Disponera bolagets resultat enligt styrelsens i årsredovisningen angivna förslag.  

Ägare Representant Antal aktier 

Västerås stad Johan Olsson 1 310 

Eskilstuna Kommun   Arne Jonsson 1 300 

Nyköpings kommun    Ej representerade 490 

Enköpings kommun Ej representerade 420 

Katrineholms kommun      Christer Sundqvist 320 

Strängnäs kommun   Magnus Brandel 300 

Hallstahammars kommun Reinder Nispeling 170 

Flens kommun                                 Helén Stockow 160 

Knivsta kommun Ej representerade 140 

Fagersta kommun  Marino Wallsten 140 

Oxelösunds kommun Linus Fogel 120 

Gnesta kommun                              Ingrid Jerneborg Glimne 100 

Trosa kommun                                Bengt-Eric Sandström 100 

Vingåkers kommun Robert Skoglund 100 

Kungsörs kommun Rune Larsen 90 

 Total: 5 260 
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Energikontoret i Mälardalen, Eskilstuna, SWEDEN  

www.energikontor.se 

Årets resultat -357 474 kr, överförs i ny räkning, till förfogande står vinstmedel 2 479 538 kr. 
c) Bevilja ansvarsfrihet för styrelseledamöterna och verkställande direktören.  
  

9. Stämman beslutade att inget arvode ska utgå till styrelseledamöter.   
Auktoriserad revisor arvoderas enligt räkning, inget arvode ska utgå till lekmannarevisor.   

 

10. Stämman beslutar val av styrelseledamöter, suppleanter och revisorer enligt nedan.  
 Dessa kvarstår intill slutet av årsstämma 2023.  

 
Ledamöter:  
Anna Jungmarker, Västerås stad 
Kristina Birath, Eskilstuna kommun  
Lars Andersson, Nyköpings kommun  
Torbjörn Claesson, VD för ENA Energi, Enköpings kommun 
Gunnar Ljungqvist, Katrineholms kommun  
Jacob Högfeldt, Strängnäs kommun 
Carl-Magnus Palmblad, Hallstahammars kommun 

 
Suppleanter: 
Arne Fältin, Flen kommun 
Lina Salomonsson, Heby kommun 
Boo Östberg, Knivsta kommun  
Lisa Ekberg, Fagersta kommun 
Catharina Fredriksson, Oxelösunds kommun  
Ingrid Jerneborg Glimne, Gnesta kommun  
Stefan Björnmalm, Trosa kommun 
Anneli Bengtsson, Vingåkers kommun 
Rune Larsen, Vd och teknisk chef Kungsörs Kommunteknik AB, Kungsörs kommun  
 

Stämman beslutar att välja KPMG som revisionsfirma, med Susann Eriksson som auktoriserad 
revisor. 
Fredrik Domert, Västerås stads kommunrevision, agerar lekmannarevisor.  
  

11. Annat ärende som ankommer på stämman enligt aktiebolagslagen (2005:551) eller 
bolagsordningen.   

  
a. Information om nya aktieägare och nyemission: 

 

• Den 15 april 2021 beslutade Västerås stads kommunfullmäktige att överföra 
aktieägandet från Mälarenergi AB till Västerås stad i enlighet med 
Mälarenergi ABs styrelsesammanträde den 11 december 2019 not 7.3. 
Protokollet justerades den 26 april och ärendet kunde vinna laga kraft den 18 
maj. Den 27 maj övergick aktierna enligt köpeavtal och Västerås stad fördes 
in som aktieägare i aktiebok. 
 

• Den 6 juni 2021 nyemitterades 90 aktier till Kungsörs kommun i enlighet med 
Kungsör kommunfullmäktiges beslut daterat 2021-04-12. 
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Energikontoret i Mälardalen, Eskilstuna, SWEDEN  

www.energikontor.se 

• Den 1 november 2021 nyemitterades 170 aktier till Hallstahammars kommun 
i enlighet med Hallstahammar kommunfullmäktiges beslut daterat 2021-09-
27. 
 

• Den 12 november 2021 upprättades ett avtal om överlåtelse av aktier från 
ENA Energi AB till Enköpings kommun. Den 31 december 2021 fördes enligt 
köpeavtal Enköpings kommun in som aktieägare i aktiebok.  
 

• Den 12 april 2022 beslutade Heby kommunfullmäktige att förvärva 150 
aktier i Energikontoret i Mälardalen AB. Aktier förs in i aktiebok samma dag 
som köpet registreras, snarast efter 12 maj 2022.  
 

    Nya Aktieägare ansluter sig till Aktieägaravtalet.  
 

 

b. Ärende från styrelsen till årsstämman om nyemission av aktier: 
 

 Årsstämman beslutar att bemyndiga styrelsen att fram till nästa 
 årsstämma emittera så många aktier styrelsen finner lämpligt, samt  
 

• att bemyndiga styrelsen att öka aktiekapitalet med högst 1 500 000 kronor.  
• att bemyndiga styrelsen att nyemittera upp till 15 000 nya aktier.  
• att nyemission sker till ett nominellt värde om 100 kronor per aktie. 
 (teckningskurs)  
• att aktieteckning sker genom betalning kontant.  
• att nyemission sker utan företrädesrätt för befintliga ägare.  
• att rikta nyemissionen till regioner och kommuner alt. offentligägt bolag i 
 aktuell kommun inom det geografiska verksamhetsområdet.  
• att nya aktiers rättigheter och skyldigheter tillämpas från och med det 
 räkenskapsår som beslut om tilldelning tas. 
 

Stämman beslutade godkänna paragraf 11b om nyemission. 
 

  
12. Ordföranden avslutade mötet.   
 
Eskilstuna, 11 maj 2022 
 
 
 
Ordförande_____________________________________  
                      Torbjörn Claesson   
 

  
Sekreterare______________________________________  
                       Helena Ek  
  

 C
JO

, T
C,

 A
J,

 H
M

EE
 —

 P
ow

er
ed

 b
y 

Te
llu

sT
al

k




Årsstämma 

Eskilstuna 2022-05-11 

 

 

 
Energikontoret i Mälardalen, Eskilstuna, SWEDEN  

www.energikontor.se 

  
       Justerare__________________________ Justerare ___________________________ 
                         Johan Olsson                                                   Arne Jonsson 

 

 C
JO

, T
C,

 A
J,

 H
M

EE
 —

 P
ow

er
ed

 b
y 

Te
llu

sT
al

k




Kommunstyrelsen Datum 1 (5) 
Kommunala rådet för funktionsrättsfrågor 2021-03-14 KSKF 2022:57 
Annika Linder, sekreterare 
Tel. 016-710 73 54   

  

    
   

     
Postadress Besöksadress 

             
E-post Telefon, växel Webbplats 

    gunilla.karlsson3@eskilstuna.se 016-710 10 00   
  

 
   

    

     
 

Minnesanteckningar kommunala rådet för 
funktionsrättsfrågor (RFF) 2022-03-14 
 
 
Datum och tid: 2022-03-14 kl 18:00-20:00 
Plats:   Via teams 
 
Närvarande:  Majo Brostedt (S), ordförande 

Ann Berglund (M), vice ordförande 
Henric Rosengren (V) 
Ulla Jilsmo (L) 
Oscar Hedenfeldt (MP) 
Agneta Andersen, dyslexiförbundet 
Gudrun Siljeström, demensföreningen 
Kaj Anderson, synskadades lokalförening 
Lisbeth Flodman, funktionsrätt Eskilstuna 
Margareta Jansson, demensföreningen 
Nathalie Molenda, dyslexiförbundet  
Wenche Willumsen, DHR  
Anna Fridell, tjänsteperson, social hållbarhet KLK 
Annika Linder, sekreterare 

 
 
1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning (10 min) 
Ordförande öppnar mötet och dagordningen godkänns. 

 
2. Presentation (20 min) 
Alla presenterar sig med namn och förening respektive namn och politiskt 

parti 

 



Eskilstuna kommun Datum 2 (5) 
 2022-03-14  
   
 
 

  
   

 
     
Postadress Besöksadress 

             
E-post Telefon, växel Webbplats 

631 86 Eskilstuna 
631 

Alva Myrdals g. 5 Annika.linder@eskilstuna.se 016-710 10 00 www.eskiltuna.se 
      
    

Vi gör Eskilstuna - tillsammans

3. Gäster: 18:30-19:00 Carolina Avelin och Marcus Persson, kultur- 
och fritidsförvaltningen gällande remisserna för kultur- och 
idrottspolitiska program (30 min)  
Bildspel från presentationen bifogas anteckningarna. Synpunkter kan 

inte tas emot idag under mötet utan behöver skickas in via hemsidan, e-

post eller brev. Information finns på 

www.eskilstuna.se/programforkulturochidrott. Sista dag att lämna in 

synpunkter är den 9 maj.  

 

Carolina berättar att det hette plan tidigare och nu heter det program. 

Det är en skillnad. Ett program har ingen tidsbegränsning och det 

beskriver vad man vill uppnå, inte hur man ska göra för att uppnå det. 

Programmet är en beskrivning av ett mål, inte hur det ser ut i dagsläget. 

När programmen är fastställda av Kommunfullmäktige (KF) i höst 

kommer varje förvaltning att ta fram aktiviteter för hur målen ska 

uppnås. Carolina berättar hur de arbetat när de tagit in all information 

som ligger till underlag för programmen. Här ser vi att konventionen 

om rättigheter för personer med funktionsnedsättning saknas. 

Tillgänglighetsplanen är inte heller synlig i dagen presentation. Det finns 

en oro för att viktiga funktioner/grupper inte tillfrågats och Majo 

förtydligar att alla nämnder har fått remissen så ingen verksamhet inom 

Eskilstuna kommun är utelämnad. Förutom det har även vissa strategiskt 

utvalda verksamheter och nyckelpersoner fått lämna synpunkter innan 

remissrundan. I dessa ingår KLKs avdelning för social hållbarhet där Anna Fridell 

arbetar. 
 

http://www.eskiltuna.se/
http://www.eskilstuna.se/programforkulturochidrott


Eskilstuna kommun Datum 3 (5) 
 2022-03-14  
   
 
 

  
   

 
     
Postadress Besöksadress 

             
E-post Telefon, växel Webbplats 

631 86 Eskilstuna 
631 

Alva Myrdals g. 5 Annika.linder@eskilstuna.se 016-710 10 00 www.eskiltuna.se 
      
    

Vi gör Eskilstuna - tillsammans

Marcus berättar vidare om hur innehållet är upplagt. 5 målområden har 

tagits fram. Det är dessa mål som varje förvaltning kommer att koppla 

aktiviteter till för att kunna uppnå målen.  

 

Vi diskuterar olika ordval för att det ska bli så tydligt som möjligt. 

Exempelvis om ordet funktionsförmåga används utan att nämna 

funktionsnedsättning kan de som har en funktionsnedsättning tappas 

bort. Alla har förmågor men det är ju funktionsnedsättningarna som är 

det som begränsar. Sättet att omfatta alla människor görs genom att 

skriva ”alla flickor och pojkar och kvinnor och män” enligt Eskilstuna 

kommuns policy. Vi tänker att de som är varken eller, tappas bort.  

 

Carolina och Marcus tackar för alla viktiga synpunkter och berättar att 

det är just på grund av att diskussioner såsom de vi haft här idag samt 

alla synpunkter som kommer att komma in som det är så viktigt med 

den här långa remissrundan. Att alla olika grupper, råd, enskilda i 

samhället hinner ta till sig informationen och skicka in synpunkter. 

 

Carolina och Marcus visar på hemsidan hur man lämnar in synpunkter. 

Här kan även allmänheten lämna synpunkter, inte bara organ inom 

Eskilstuna kommun.  Vi tackar Carolina och Marcus för bra 

information ikväll! 

 

4. Ordförande har ordet (10 min) 
Utifrån att förra punkten tog längre tid än planerat fattar Majo sig kort och 

bara tydliggör att vår uppgift är att fortsätta värna om målgruppen, både 

gällande aktuella specifika ämnen och strategiskt övergripande arbete.  

http://www.eskiltuna.se/


Eskilstuna kommun Datum 4 (5) 
 2022-03-14  
   
 
 

  
   

 
     
Postadress Besöksadress 

             
E-post Telefon, växel Webbplats 

631 86 Eskilstuna 
631 

Alva Myrdals g. 5 Annika.linder@eskilstuna.se 016-710 10 00 www.eskiltuna.se 
      
    

Vi gör Eskilstuna - tillsammans

 

 

 

5. Information om arbetsgrupperna (25 min) 
Majo informerar att det finns tre arbetsgrupper: Barnrättsfrågor (Nathalie 

Molenda sammankallande), Seniorrättsfrågor (Margareta Jansson 

sammankallande) och Tillgänglighetsfrågor (Matz Wahlqvist 

sammankallande). Arbetsgrupperna är i uppbyggnadsfas och mer 

information kommer att komma om deras uppdrag och arbete på nästa 

rådsmöte i maj. Majo förtydligar att arbetsgrupperna är till för ledamöterna 

från föreningarna men att de politiker som varit med i en arbetsgrupp är 

välkomna att fortsätta mandattiden ut eftersom det kan ha varit otydligt. 

Majo uppmanar alla från föreningarna som är intresserade av att vara med i 

en arbetsgrupp att anmäla sig till Annika. 

 

6. Övriga frågor (20 min)  

 Inskickad skrivelse gällande skyddsrum. Hur ser tillgängligheten för 

funktionsnedsatta ut? Anna informerar att det är myndigheten för skydd 

och beredskap (MSB) som har ansvar för skyddsrummen, inte 

kommunen. En viktig information är att de som ska använda 

skyddsrummen är de som ska vara kvar, personer med samhällsviktiga 

funktioner. Resten av all befolkning ska evakueras. Anna berättar vidare 

att det finns många följdfrågor, hur ser ansvarsfördelningen ut, hur 

snabbt kan man evakuera gruppboenden/äldreboenden eller dylikt. Vi 

är överens om att frågan är mycket viktig och vi beslutar att lämna den 

till AU att bereda och besluta vart vi ska skicka frågan. Svaret skickas ut 

till rådet. Beroende på läget kanske vi behöver ha ett extra rådsmöte. 
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Kallelse kommer i så fall per mejl som vanligt. Anna informerar att man 

på hennes enhet även arbetar med information om att hjälpen från 

frivilligorganisationer behöver komma från kända föreningar såsom 

Röda korset och Rädda barnen för att minimera risken för 

människohandel.  

 Vi diskuterar mottagande av flyktingar från Ukraina och undrar om det 

finns en plan för hur man ska ta hand om de med 

funktionsnedsättningar. Extra utsatta är barn med funktionshinder. 

Anna berättar att det hela tiden finns med i arbetet på Annas enhet. 

Majo berättar att det i dagsläget är boendelösningar som ligger först. 

Eskilstuna kommun har erbjudit ett antal bostäder/boenden. Arbete 

pågår för fullt.  

 Vi ändrar så att dokumenten som skickas ut till RFF kommer i 

wordformat i stället för pdf utifrån att hjälpprogram för uppläsning 

fungerar bäst i word. 

 

7. Mötet avslutas (5 min) 
Majo avslutar mötet med ett stort tack till alla deltagare. 

 

Nästa rådsmöte är den 23 maj kl. 18:00-20:00. Vi hoppas att vi kan ses på 

riktigt då. Information om det kommer i samband med att dagordningen 

skickas ut en vecka innan mötet. 

 

Vid tangenterna 

 

Annika Linder 

sekreterare

http://www.eskiltuna.se/
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Minnesanteckningar kommunala rådet för 
funktionsrättsfrågor (RFF) 2022-05-06 
 
 
Datum och tid: 2022-05-06 kl 14:00-15:45 
Plats:   Via teams 
 
Närvarande:  Majo Brostedt (S), ordförande 

Ann Berglund (M), vice ordförande 
Ulla Jilsmo (L) 
Agneta Andersen, dyslexiförbundet 
Ingela Hertze, FTOK 
Kaj Anderson, synskadades lokalförening 
Lisbeth Flodman, funktionsrätt Eskilstuna 
Margareta Jansson, demensföreningen 
Nathalie Molenda, dyslexiförbundet  
Anna Fridell, tjänsteperson, social hållbarhet KLK 
Annika Linder, sekreterare, SEF 

 
 
1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning (2 min) 
Ordförande öppnar mötet och dagordningen godkänns. 

 
2. Gäst: Åsa Tavemark, vård- och omsorgsförvaltningen gällande 

framtidens omsorg (1 timme och 10 min) 
Åsa berättar att verksamheten ser idag ganska lika ut som för många år 

sedan. En förändring behöver ske. För att lättare kunna genomföra den här 

förändringen har VOF tagit fram en målbild för hur man vill att omsorgen 

ska se ut i framtiden, både för äldreomsorg och 

funktionshinderverksamhet. Siktet är inställt på 2035. Målbilden har tagits 
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fram genom dialog på flera nivåer; ledamöterna i nämnden samt 

förvaltningens chefer och medarbetare.  

 

Delaktighet för invånarna (brukarna/vårdtagarna) är en viktig del i 

förändringen där verksamheten ska sätta varje invånare i fokus på ett 

tydligare sätt. Arbete ska ske förbyggande för att skjuta på behovet av hjälp. 

Arbete ska ske i team runt varje person. Inläggningar på sjukhus ska 

minskas, d v s flytta slutenvården till vård i hemmet. Det ställer ökade krav 

på kompetens och medicinsk utrustning. Stöden/omsorgen ska vara 

individuell. Alla medarbetare ska känna stolthet över att bidra till ett gott liv 

för varje individ. Nya yrkesroller behöver tas fram. Pröva nya arbetssätt.  

 

Bildspelet bifogas minnesanteckningarna tillsammans med Strategisk 
utvecklingsplan. Åsa vill att RFF lämnar synpunkter på informationen 

och materialet, speciellt på den strategiska utvecklingsplanen. Åsa önskar 

en liten referensgrupp för dialog och vi beslutar att Agnetha, Ingela och 

Nathalie deltar från RFF tillsammans med två personer från KPR. Åsa 

kommer gärna tillbaka i höst med vidare information och inhämtande av 

synpunkter kring det fortsatta arbetet.  
 
Frågor och reflektioner: 

- Görs det inte redan bra saker idag?  

o Svar: Absolut men det kan ändå alltid bli bättre. Vi kan skruva 

lite här och där och förbättra. 

- Om biståndsbesluten kommer att bli för kortare period för att kunna 

följa upp förändringar i behovet snabbare, hur blir det då med de 

http://www.eskiltuna.se/
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personer med psykisk ohälsa som känner en stress över korta 

biståndsbeslutsperioder? 

o Svar: I så fall får man såklart ha längre beslut i de fall det är bäst 

för individen. 

- Gällande ovanstående svar kan biståndshandläggarna behöva utbildning 

för att veta när det är bäst med lite längre beslut. 

- Det har tidigare funnit någon slags funktions kallad ”Fixarfrasse” som 

hjälpt till med att ta ner gardiner eller hänga upp en lampa, för att 

undvika fallolyckor. Den funktionen är borttagen. Kanske bra att ta upp 

den igen? 

o Svar: Bra tips. Tack säger Åsa. 

- Kompetensutveckling gällande demens är viktigt. Exempelvis kan de 

med demens ge sken åt att allt är bra, exempelvis att all mat är uppäten 

eller man har tvättat sig. Personalen behöver få utbildning för att lättare 

kunna se om saker inte står rätt till. 

 

Åsa informerar vidare om resultatet från en invånarundersökning där 

man undersökt vad vill man ha hjälp med? Hur vill man ha hjälp? 

Hjälpmedel eller teknik. Material från undersökningen bifogas 

minnesanteckningarna. 

 

Frågor och reflektioner: 

- Hur har frågorna skickats ut och till vilka? 

o Svar: Enkäten skickades till den enskildes egen bostad med 

vanligt post. Till de över 18 år. 

- Hur har frågorna tagits fram? 

http://www.eskiltuna.se/
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o Svar: Ett företag som är specialiserade på undersökningar och 

enkäten har tagit fram frågorna. Det finns även kommentarer i 

fritextfält som inte finns med i materialet som bifogas idag utan 

det behöver arbetas mer med. Där finns också mycket viktigt 

information. 

- Vi är överens om att samarbete med regionen är mycket viktigt. Ett 

ökat samarbete är på gång. 

- Eftervård är också en viktig del för att varje individ ska bli så återställd 

som möjligt.  

 

2.B Extrainsatt punkt på dagens rådsmöte – Remiss biblioteksplan 
Krister Hansson, konsult, har hjälpt kultur- och fritidsförvaltningen att ta 

fram en biblioteksplan. Bildspel bifogas minnesanteckningarna. 

Det finns biblioteksplaner på tre nivåer, nationellt, regionalt och kommun. 

Det är ett lagkrav att alla kommuner ska ha en biblioteksplan. I planen tas 

förbättringspunkter upp, vilket är bra för politiken kommer att ta del av 

planen.  

 

Synpunkter på biblioteksplanen behöver vara inne senast 16 maj. Annika 

mejlar vad vi tog upp idag så får alla mejla tillbaka om de har 

kompletteringar. Här är de synpunkter som kom upp under mötet: 
 
- Bra att det är en skolbiblioteksplan på gång  

- Lässatsningen är verkligen bra och viktig 

- Viktigt med samverkan med läsrörelsen 

- Finns det med i planen om universell utformning? Så att alla kan ta till 

sig biblioteksverksamheten. Legimus exempelvis. 

http://www.eskiltuna.se/
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- Viktigt med högläsningsverksamhet 

 

Frågor och reflektioner: 

- Vad kan vi i föreningarna göra för att förbättra?  

o Svar: Bjud in er, gå till biblioteken, ställ frågor, skriv till dem. Gör 

även skrivelser till politiken.  

- Finns det bokcirklar och kurser som genomförs av biblioteken?  

o Svar: Generellt kan det finnas men studiecirklar är oftare via 

studieförbunden. 

- Eskilstunas bibliotek är duktiga på att samverka med 

funktionsrättsrörelserna. De bjuder in och informerar. Flera föreningar 

berättar om deras positiva erfarenheter. 

 

3. Föregående minnesanteckningar (5 min) 
Skjuter vi på till nästa rådsmöte 

 

4. Gemensamma frågor med KPR (10 minuter) 
Majo informerar att ett gemensamt informationsmöte med kommunala 

pensionärsrådet är inplanerat den 5/9 kl 13:30-15:30. Planen är att vi ska få 

information om digitalisering, ex bank-ID, fortsatt information om 

framtidens omsorg samt information om Eskilstuna kommuns hemsida. 

Mer information om mötet kommer innan sommaren. 

 

5. Övriga frågor (15 min)  
- Många från RFF kan inte delta på dagtid p g a arbete/studier. Synd att de 

missade den information vi fick idag.  
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6. Mötet avslutas (3 min) 
Ordförande tackar för bra möte idag och avslutar mötet med att önska trevlig  
helg! 

 
Nästa rådsmöte är den 23 maj kl. 18:00-20:00.  

 

Vid tangenterna 

 

Annika Linder 

sekreterare

http://www.eskiltuna.se/


 

Kommunstyrelsen 2022-04-25 KSKF 2022:58 1 (4) 

Kommunala pensionärsrådet   

Annika Linder, 016-710 73 54   

    

   

 
 

Minnesanteckningar Kommunala pensionärsrådet 
- 2022-04-25 
 
TID:  Måndag den 25 april 2022, klockan 9:30-12:00 
PLATS:  Fullmäktigesalen, Stadshuset 
 

1. Mötets öppnande och dagordning 
Ordförande hälsar ledamöter och politiker välkomna och dagordningen godkänns. 

 

2. 9:35-9:55 Gäst: Johan Lindström, förvaltningschef vård- och  
omsorgsförvaltningen gällande nuläge, pandemin och lärdomar 
kring det 
Johan informerar om verksamhetens arbete under pandemin. När det gäller dödstal 
har man har mätt vilka som avlidit av covid, inte med covid. Viktigt att mäta korrekt. 
Det som behöver förbättras gällande smittspridning är att sära på de smittade från de 
icke smittade. Det är dock svårt att förflytta någon från sin egen lägenhet, 
lagligmässigt. Kommunen har heller inget lagligt stöd att förbjuda någon att gå ut ur 
sin lägenhet. Kommunen har erbjudit personer att flytta till en ”smittoenhet” men här 
bygger det på samtycke. Lagarna behöver ses över för att förhindra smitta om man ska 
kunna ”tvinga” människor att flytta tillfälligt eller stanna inne i sin lägenhet. När det 
gäller bemanningen har det funnits brister vid hög frånvaro. På några enheter har det 
under perioder varit många oerfarna samtidigt. Men det är endast på några enheter. 
Det dröjde alltför länge innan provtagning och skyddsmateriel fungerade på ett 
tillfredställande sätt. Provtagning utöver vaccineringen hade varit en lyckad faktor i ett 
tidigare skede. Att testa personal som inte vaccinerat sig innebär högre säkerhet för de 
äldre. En diskussion som behöver genomföras noggrant är hur man ska ställa sig till 
besöksförbudet på säbo, vilket innebar att personer i livets slutskede inte fått träffa 
sina anhöriga. Här behöver vi ställa oss frågan vilket som är viktigast - att någon 
överlever en månad extra eller att personen får möjlighet träffa sina anhöriga. Johan 
avslutar med att han är mycket stolt över verksamheten och det fantastiska arbete som 
alla gjort. Förutom undantag i början av pandemin har det fungerat bra och varit låg 
smitta i verksamheten. Kommunen är efter läroperiod nu är bra på skyddsmateriel, 
OLC har gjort ett fantastiskt arbete med logistiken. Provtagning och åtgärder vid 
provsvar fungerar också bra nu.  
 
Frågor och reflektioner: 
- Vi diskuterar om på vilket område vi är som mest utsatta vid ny smitta och Johan 

informerar att vi behöver reda i de grundläggande strukturella frågorna gällande 
särskild boende (säbo), hur ska vi förhålla oss till lagarna där, det är ju inte sjukhus. 
Vi jämför med Finland där äldreboenden jämställs med sjukvård och därmed lyder 
under andra lagar. 

- Vi diskuterar kommunens agerande när det gäller provtagning av ovaccinerade. 
Det var framgångsrikt men en het fråga arbetsrättsligt.  

- Vi funderar över om det genom en högre dödlighet under pandemin sparats 
pengar och Johan svarar att det inte syns några tydliga minskningar av 
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kostnaderna. Det kan bero på att de som tidigare bott hemma och fått stöd från 
anhöriga inte kunnat få det och därmed behövt söka till säbo.   
 

3. 9:55-10:55 Gäst: Åsa Tavemark, utredningschef vård- och  
omsorgsförvaltningen gällande framtidens omsorg 
Åsa informerar att andelen äldre ökar. Det innebär stora kostnadsökningar. 
Rekrytering är svårt redan idag, särskilt att få medarbetare med rätt kompetens. 
Behöver bli attraktiva så att människor vill söka arbete hos just Eskilstuna kommun 
för att säkerställa att personalbehovet täcks framöver. Verksamheten ser idag ganska 
lika ut som för många år sedan. En förändring behöver ske. Till hjälp att genomföra 
den här förändringen har vård- och omsorgsförvaltningen tagit fram en målbild för 
framtidens vård och omsorg 2035, som beskrivs i 4 skiften. Målbilden och de 4 
skiftena beskriver hur vård och omsorg behöver se ut i framtiden för att möta 
behoven. Målbilden innefattar både äldreomsorgen samt 
funktionshinderverksamheten. Målbilden har tagits fram genom dialog på flera nivåer; 
ledamöterna i nämnden samt förvaltningens chefer och medarbetare. Delaktighet för 
invånarna (brukarna/vårdtagarna) är en viktig del i förändringen där verksamheten ska 
sätta varje invånare i fokus. Arbete ska ske förbyggande för att skjuta på behovet av 
hjälp. Arbete ska ske i team runt varje person. Inläggningar på sjukhus ska minskas, d 
v s flytta slutenvården till vård i hemmet. Det ställer ökade krav på kompetens och 
medicinsk utrustning. Stöden/omsorgen ska vara individuell. Alla ska känna stolthet 
över att bidra till ett gott liv för varje individ. Nya yrkesroller behöver tas fram. Pröva 
nya arbetssätt. Att kunna bo kvar hemma tryggt är målet. Det är vår målbild med sikte 
på 2035. Bildspelet bifogas minnesanteckningarna tillsammans med Strategisk 
utvecklingsplan. Åsa vill att KPR lämnar synpunkter på materialet. Helst senast 15 juni 
för att nämnden ska hinna få synpunkterna innan sommaren. Åsa kommer gärna 
tillbaka i höst med vidare information och inhämtande av synpunkter kring det 
fortsatta arbetet.  
 
Frågor och reflektioner: 
- Det behövs förändringsledare i det här arbetet och Åsa informerar att det utsetts  

förändringsledare i varje verksamhet.  
- Vi diskuterar om ensamhetsperspektivet gällande eget boende, vilket kan bli ett 

problem. Åsa berättar att social gemenskap är en av de viktiga faktorerna för att 
bibehålla hälsan och att det finns både digitala och fysiska mötesplatser. 
Mötesplatserna behöver utvidgas i olika former.  

- Åsa informerar om en undersökning över hur invånarna vill ha hjälp för sina olika 
behov. De flesta vill ha hjälp av kommunen med mat, resor, städning medan man 
helst vill ha hjälp via tekniska hjälpmedel när det gäller den dagliga personliga 
hygienen. Se bifogat material från undersökningen. 

- Åsa ordnar så den strategiska utvecklingsplanen översätts till finska till de finska 
föreningarna. Annika förmedlar. 

 
Vi tackar Åsa för bra och viktig information och lovar skicka synpunkter till henne 
innan 15 juni! 

 

4. Fika med kaffe/te och smörgås 
5. 11:10-11:30 Gäst: Erika Wärme, kostchef  
serviceförvaltningen gällande kylda matlådor 
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Erika berättar att anledningen till förändringen att gå från varm produktion till kylda 
matlådor beror på vård- och omsorgsförvaltningens beslut om att ställa om till kylda 
matlådor. Idag går mycket tid åt för vårdpersonalen att leverera matlådor varje dag. 
Dialog pågår hur leveranserna ska ske, det är inte klart ännu. Erika berättar hur de 
kylda matlådorna anrättas och packas. Syret tas bort ur lådan vilket innebär att maten 
inte kan bli dålig eller tappar färg. Håller sig i ca 10 dagar. Idag kan man i veckorna 
välja på tre maträtter varav en är vegetarisk och på helgen två maträtter varav en är 
vegetarisk. I och med kylda matlådor kommer det finnas flera alternativ. Det här 
innebär mindre tidpassning då man inte behöver vara hemma varje dag för att emot 
matlådan och man kan äta matlådan när som helst på dagen eftersom man själv 
värmer matlådan hos sig. 
 
Frågor och reflektioner: 

- Hur blir det med de öppna restaurangerna? 
o Svar: Man kommer fortfarande kunna gå och äta på öppen restaurang.  

- Vem kontrollerar om maten är uppäten?  
o Svar: Det pågår en dialog mellan måltidsservice och vård- och 

omsorgsförvaltningen. Har man behov av hjälp med maten så ska man 
få hjälp med det, det här ska inte påverka kunden.  

- Behöver man ha kylskåp? 
o Svar: Ja.  

- Om man inte blir mätt på en låda och väljer att äta flera lådor på en dag, kan 
man beställa fler under veckan? 

o Svar:  Om man har abonnemang kan man välja 5 st eller 7 st matlådor 
per vecka men annars är det inte tänkt att man kan göra 
tilläggsbeställningar under veckan. Erika tar med sig frågan.   

- Behöver man ha microvågsung? 
o Svar: Ja. Har man inte det kan man få det genom kommunen. 

- Hur kommer utbudet se ut i de öppna restaurangerna, kommer de fortsätta ha 
samma meny i alla restauranger under veckan? 

o Svar: Ja ingen skillnad. Det är en kvalitetssäkring näringsmässigt.  
- Finns det någon som uppmärksammar om någon väljer soppa varje dag hur 

det då blir med näringen? 
o Svar: Det behöver vårdpersonalen ha koll på.  

- Finns det matråd? 
o Svar: På säbo finns det matråd. Det finns inte matråd i hemtjänsten 

men Erika träffar representanter från hemtjänsten regelbundet.  
 
Vi tackar Erika för bra information. Vi bjuder in Erika när mer detaljer blivit klara och 
starten är nära. 

 

6. Redovisning av kö till äldreboende 
Majo redovisar läget för den 19 april. De långa processerna för byggnationerna har  
gett dessa köer, men de bör minska när flera säbo blir klara. Esko tänker att de som 
bor i säbo idag på en ”vanlig avdelning” men som vill flytta till finska avdelning, var 
syns de? Majo tar frågan med sig om det är många som omfattas av det. 
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7. Aktuellt, synpunkter och frågor från organisationerna 
- SPF Seniorerna. Sven-Erik Myrelid informerar från distriktet att 

arvsfondsdelegationen beslutet att lämna ut medel till projektet som heter 
säkert digitalt. Projektet som redan är igång avser att minska det digitala 
utanförskapet. Ska erbjuda trygga miljöer för stöd. Det är ett samarbete 
mellan PRO, SKPF, RPG och SPF seniorerna. Nu har alltså mer pengar 
kommit in i projektet. Om man vill veta mer om projektet mejla: 
svenerik.myrelid@gmail.com så vidarebefordrar han det till 
projektledningen eller ring 070-273315. Projektet ska gälla alla inte bara 
medlemmar i någon pensionärsorganisation. 

- PRO. Göran informerar från seniorcentrumgruppen att det ska 
genomföras en dag när majoriteten kommer och informerar, den 2 maj kl 14 
på seniorcentrum och den 23/5 kommer oppositionen. Alla är välkomna, 
Anmälan till SPFs kansli 016-134943 senast den 28/4. 

- SKPF. Välfärdsteknikmässa på MDH i morgon kl 10-16. Gå dit! Gunilla 
Johansson informerar kort om arbetsgruppen för trafikfrågor som just nu 
arbetar med tillgängligheten på bussarna där det är svårt om man har krycka, 
rullstod eller rollator att kliva av och på bussarna.  

- RPG. Inget idag. 

- Finska föreningarna. Hoppas att medlemmarna kommer tillbaka så 
småningom efter pandemin. Det är få som deltar just nu på möten.   

 

8. Övriga frågor 
- Henry berättar att en person inte kom in på seniormässan med rollator genom 

dörren. Fick ta en dörr på baksidan. Vi tar frågan med oss! 
 

9. Avslutning 
Nästa möte är- planerat till den 10 oktober. Frågan är om vi behöver ha ett extra 
rådsmöte utifrån Åsas information idag. AU tittar på det. 

 
 
 

Annika Linder 
Sekreterare 

mailto:svenerik.myrelid@gmail.com
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Styrelsemöte Energikontoret i Mälardalen AB 556134-8698 


 
Dag:   11 maj 2022 
Plats:    Munktell Science Park, Eskilstuna 
   och via Microsoft Teams 
 
Närvarande ord. ledamot:  Torbjörn Claesson 
   Anna Jungmarker 
   Kristina Birath 


   Lars Andersson 


   Gunnar Ljungqvist 


   Jacob Högfeldt – närvarande till och med §7 


   Carl-Magnus Palmblad 


    


Närvarande suppleanter  Arne Fältin 
   Lina Salomonsson  
   Lisa Ekberg 
   Ingrid Jerneborg Glimne  


Stefan Björnmalm  
   Anneli Bengtsson 
   Rune Larsen  
 
Övriga/personal:  Lina Yng (VD) 
   Helena Ek (sekreterare) 
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§ 1 Upprop och val av ordförande för styrelsen samt justerare för mötet 
Torbjörn Claesson hälsade välkomna och förrättade upprop.  
Styrelsen beslutade utse Torbjörn Claesson till ordförande för styrelsen fram till nästa stämma, 2023.  
Styrelsen beslutade utse Kristina Birath till vice ordförande fram till nästa stämma, 2023.  
Till justerare för dagens möte valdes Gunnar Ljungqvist.  
 
§ 2  Föregående protokoll 
Protokoll från styrelsemöte 2022-03-16 och 2022-04-25 (per capsulam) godkändes och lades till 
handlingarna. 
 
§ 3  Godkännande av dagordning 
Förslag till dagordning godkändes.  
 
§ 4 Arbetsinstruktion för styrelse och VD  
För beslut: Arbetsinstruktion för styrelse godkändes och lades till handlingarna. Styrelsen hänför till 
internatet för justering. 
För beslut: Arbetsinstruktion för VD godkändes och lades till handlingarna. Styrelsen hänför till 
internatet för justering. 
Styrelsen beslutade att ”Arbetsinstruktionerna” uppdateras på styrelseinternatet och därefter tas ett 
nytt beslut om den nya versionen, fram till att nytt beslut tagits gäller tidigare version. 
 
§ 5 Attest- och beslutsordning 
För beslut: Attest- och beslutsordningen godkändes och lades till handlingarna. 
Styrelsen hänför till internatet för justering. 
Styrelsen beslutade att ”Attest- och beslutsordningen” uppdateras på styrelseinternatet och därefter 
tas ett nytt beslut om den nya versionen, fram till att nytt beslut tagits gäller tidigare version. 
 
§ 6 Verksamhetsrapport  
VD presenterade projektportföljen där fortsatt utveckling pågår.  
Heby kommun har tecknat aktier i bolaget vilket vinner laga kraft 12 maj. VD driver vidare frågan om 
aktieteckning från kommuner och Regionerna under 2023. 
VD informerade om Energikontorets fyra verksamhetsområden: Samhälle statistik och analys, 
Transport och resande, Bygg- och fastighet, Näringslivsutveckling 
Förslag från styrelsen att Förfrågningsbanken tillgängliggörs via Teamskanalen, för att synka liknande 
behov som finns i flera ägarkommuner. 
 
§ 7 Ekonomi  
Ekonomisk uppföljning per 30 april presenterades. Ekonomin är i balans enligt prognos. 
Återkoppling översyn av avgiftsmodell: Frågan pausades efter inledande diskussioner i frågan, inga 
förändringar kommer att genomföras i närtid.  
 
§ 8 Uppföljning efter ägarträff 20/1, arrangerad av Energikontoren Sverige. 
Arrangerades för första gången för alla ägare i hela Sverige, länk till det inspelade webbinariet har 
skickats ut till styrelsemedlemmarna. 
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§ 9 Nyemission  
Inga nya förfrågningar för tillfället. Förfrågningsunderlag sammanställs och skickas till potentiella nya 
ägarkommuner, därefter tar Energikontoret kontakt med dessa. 
 
§ 10 Personal 
VD informerade om personalsituationen. 13 anställda i dagsläget, med 3 nya rekryteringar på ingång i 
augusti. Ytterligare 3 rekryteringar påbörjas inom kort.  
 
§ 11 Övriga frågor 
Datum, tid och plats för kommande styrelsemöten  
30 augusti – 31 augusti, lunch till lunch, internat för ordinarie ledamöter 
31 augusti, kl 10:00-12:00 styrelsemöte för samtliga 
1 december, kl. 10:00 – 12.00 digitalt 
15 mars 2023, 10:00 – 12:00 digitalt 
10 maj 2023, 10:00 -12:00 i Eskilstuna/digitalt 
 
Årsstämma 2023:  
10 maj 2023, kl 09:00-10:00 i Eskilstuna/digitalt 
 
§ 11 Mötets avslutande  
Ordförande avslutade mötet och tackade styrelsen, VD och personalen för väl utfört arbete.  
 
  
Eskilstuna  
2022-05-11 
 
 
____________________________ ____________________________ _________________________ 
Torbjörn Claesson           Gunnar Ljungqvist                      Helena Ek  
Ordförande             Justerare                      Sekreterare 
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Protokoll från ordinarie årsstämma den 11 maj 2022 
 


1. Stämman öppnandes av Torbjörn Claesson, samtliga närvarande hälsades välkomna. 
 


2. Till stämmans ordförande valdes Torbjörn Claesson  
 


3. Upprättande och godkännande av röstlängd 
  


Röstlängd: 
        


 


  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Röstlängden godkändes av stämman. 
 


4. Till justerare utsågs Johan Olsson och Arne Jonsson 
 


5. Kallelse till stämman har skett genom brev daterat 2021-04-26  
Konstaterades att stämman är i behörig ordning kallad, samt godkändes dagordningen.  
  


6. Framlades Energikontoret i Mälardalen AB:s årsredovisning, revisionsberättelse och 
granskningsrapport för räkenskapsåret 2021-01-01 – 2021-12-31  
Stämman beslutade att godkänna årsredovisning, revisionsberättelse och gransknings-
rapport.  
  


7. Stämman beslutade att:  
a) Fastställa framlagd resultat- och balansräkning.  
b) Disponera bolagets resultat enligt styrelsens i årsredovisningen angivna förslag.  


Ägare Representant Antal aktier 


Västerås stad Johan Olsson 1 310 


Eskilstuna Kommun   Arne Jonsson 1 300 


Nyköpings kommun    Ej representerade 490 


Enköpings kommun Ej representerade 420 


Katrineholms kommun      Christer Sundqvist 320 


Strängnäs kommun   Magnus Brandel 300 


Hallstahammars kommun Reinder Nispeling 170 


Flens kommun                                 Helén Stockow 160 


Knivsta kommun Ej representerade 140 


Fagersta kommun  Marino Wallsten 140 


Oxelösunds kommun Linus Fogel 120 


Gnesta kommun                              Ingrid Jerneborg Glimne 100 


Trosa kommun                                Bengt-Eric Sandström 100 


Vingåkers kommun Robert Skoglund 100 


Kungsörs kommun Rune Larsen 90 


 Total: 5 260 
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Årets resultat -357 474 kr, överförs i ny räkning, till förfogande står vinstmedel 2 479 538 kr. 
c) Bevilja ansvarsfrihet för styrelseledamöterna och verkställande direktören.  
  


9. Stämman beslutade att inget arvode ska utgå till styrelseledamöter.   
Auktoriserad revisor arvoderas enligt räkning, inget arvode ska utgå till lekmannarevisor.   


 


10. Stämman beslutar val av styrelseledamöter, suppleanter och revisorer enligt nedan.  
 Dessa kvarstår intill slutet av årsstämma 2023.  


 
Ledamöter:  
Anna Jungmarker, Västerås stad 
Kristina Birath, Eskilstuna kommun  
Lars Andersson, Nyköpings kommun  
Torbjörn Claesson, VD för ENA Energi, Enköpings kommun 
Gunnar Ljungqvist, Katrineholms kommun  
Jacob Högfeldt, Strängnäs kommun 
Carl-Magnus Palmblad, Hallstahammars kommun 


 
Suppleanter: 
Arne Fältin, Flen kommun 
Lina Salomonsson, Heby kommun 
Boo Östberg, Knivsta kommun  
Lisa Ekberg, Fagersta kommun 
Catharina Fredriksson, Oxelösunds kommun  
Ingrid Jerneborg Glimne, Gnesta kommun  
Stefan Björnmalm, Trosa kommun 
Anneli Bengtsson, Vingåkers kommun 
Rune Larsen, Vd och teknisk chef Kungsörs Kommunteknik AB, Kungsörs kommun  
 


Stämman beslutar att välja KPMG som revisionsfirma, med Susann Eriksson som auktoriserad 
revisor. 
Fredrik Domert, Västerås stads kommunrevision, agerar lekmannarevisor.  
  


11. Annat ärende som ankommer på stämman enligt aktiebolagslagen (2005:551) eller 
bolagsordningen.   


  
a. Information om nya aktieägare och nyemission: 


 


• Den 15 april 2021 beslutade Västerås stads kommunfullmäktige att överföra 
aktieägandet från Mälarenergi AB till Västerås stad i enlighet med 
Mälarenergi ABs styrelsesammanträde den 11 december 2019 not 7.3. 
Protokollet justerades den 26 april och ärendet kunde vinna laga kraft den 18 
maj. Den 27 maj övergick aktierna enligt köpeavtal och Västerås stad fördes 
in som aktieägare i aktiebok. 
 


• Den 6 juni 2021 nyemitterades 90 aktier till Kungsörs kommun i enlighet med 
Kungsör kommunfullmäktiges beslut daterat 2021-04-12. 
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• Den 1 november 2021 nyemitterades 170 aktier till Hallstahammars kommun 
i enlighet med Hallstahammar kommunfullmäktiges beslut daterat 2021-09-
27. 
 


• Den 12 november 2021 upprättades ett avtal om överlåtelse av aktier från 
ENA Energi AB till Enköpings kommun. Den 31 december 2021 fördes enligt 
köpeavtal Enköpings kommun in som aktieägare i aktiebok.  
 


• Den 12 april 2022 beslutade Heby kommunfullmäktige att förvärva 150 
aktier i Energikontoret i Mälardalen AB. Aktier förs in i aktiebok samma dag 
som köpet registreras, snarast efter 12 maj 2022.  
 


    Nya Aktieägare ansluter sig till Aktieägaravtalet.  
 


 


b. Ärende från styrelsen till årsstämman om nyemission av aktier: 
 


 Årsstämman beslutar att bemyndiga styrelsen att fram till nästa 
 årsstämma emittera så många aktier styrelsen finner lämpligt, samt  
 


• att bemyndiga styrelsen att öka aktiekapitalet med högst 1 500 000 kronor.  
• att bemyndiga styrelsen att nyemittera upp till 15 000 nya aktier.  
• att nyemission sker till ett nominellt värde om 100 kronor per aktie. 
 (teckningskurs)  
• att aktieteckning sker genom betalning kontant.  
• att nyemission sker utan företrädesrätt för befintliga ägare.  
• att rikta nyemissionen till regioner och kommuner alt. offentligägt bolag i 
 aktuell kommun inom det geografiska verksamhetsområdet.  
• att nya aktiers rättigheter och skyldigheter tillämpas från och med det 
 räkenskapsår som beslut om tilldelning tas. 
 


Stämman beslutade godkänna paragraf 11b om nyemission. 
 


  
12. Ordföranden avslutade mötet.   
 
Eskilstuna, 11 maj 2022 
 
 
 
Ordförande_____________________________________  
                      Torbjörn Claesson   
 


  
Sekreterare______________________________________  
                       Helena Ek  
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       Justerare__________________________ Justerare ___________________________ 
                         Johan Olsson                                                   Arne Jonsson 
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